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This document is important and requires your immediate attention. If you are in any doubt as to 

the action you should take you should seek advice from your investment consultant or other 

professional adviser. 

 

If you have sold or transferred any of your shares in the Janus Henderson Absolute Return 

Income Fund, Janus Henderson Absolute Return Income Opportunities Fund or Janus 

Henderson Absolute Return Income Fund (EUR), sub-funds of Janus Henderson Capital Funds 

plc (the “Company”), please pass this document at once to the purchaser or transferee, or to the 

stockbroker, bank or other agent through whom the sale or transfer was effected for transmission 

to the purchaser or transferee as soon as possible. 

 

Unless otherwise defined herein, all other capitalised terms used herein shall bear the same 

meaning as capitalised terms used in the prospectus of the Company dated 2 September 2019 (the 

“Prospectus”). A copy of the Prospectus is available upon request during normal business hours 

from the Administrator. 

 

In accordance with the current policy of the Central Bank of Ireland (the “Central Bank”), this 

document has not been reviewed by the Central Bank. 

 

22 October 2019 

 

Dear Shareholder,  

 

RE: Notification of appointment of additional Sub-Investment Advisers  

 

Janus Henderson Absolute Return Income Fund, Janus Henderson Absolute Return Income 

Opportunities Fund and Janus Henderson Absolute Return Income Fund (EUR) (the “Funds”) are 

currently managed by Janus Capital International Limited as investment adviser of the Company and 

its Funds, which has in turn delegated the investment management function to Janus Capital 

Management LLC as sub-investment adviser of the Funds. Effective 5 November 2019 (the “Effective 

date”) Kapstream Capital pty Limited and Henderson Global Investors Limited will be appointed as 

additional sub-investment advisers of the Funds with responsibility for investing and managing the 

whole or part of the assets of each Fund. 

 

The appointment of Kapstream Capital pty Limited (“Kapstream”) and Henderson Global Investors 

Limited (“HGIL”) as additional sub-advisers will facilitate the management of the Funds by a global 

investment management team and leverage their global investment management capabilities. 

 

Kapstream is an Australian based investment management subsidiary of Janus Henderson Group plc. 

Kapstream is authorised and regulated by the Australian Securities and Investments Commission and 

has been engaged in the financial services business since 2006.  

 

HGIL is a UK based investment management subsidiary of Janus Henderson Group plc. HGIL is 

authorised and regulated by the UK Financial Conduct Authority and has been engaged in the financial 

services business since 1934. 

 

These appointments seek to leverage Janus Henderson Group plc’s global portfolio management 

capabilities. 



The Funds will continue to be managed in a manner which is in accordance with their existing 

investment objective and policies; the investment objective and policies and the risk profile of each 

Fund will remain the same.  

 

The above change will not result in a change in the fee level or cost in managing the Company and the 

Funds. The costs and expenses (such as legal fees) associated with the appointments will be borne by 

Janus Capital International Limited.  
 

Shareholders who do not wish to remain invested in the Funds following the implementation of the 

proposed changes can redeem their Shares on any Business Day prior to the date of the Effective Date 

by following the usual redemption procedures and terms as set out in the Prospectus.  During such 

period, redeeming Shareholders will not be subject to contingent deferred sales charge, if applicable, 

provided they submit their redemption request following the usual redemption procedures as set out in 

the Prospectus. 

 

If you have any questions, please do not hesitate to contact your distributor or usual Janus Henderson 

representative.  

 

Yours sincerely,  

 

 

 
Director  

For and on behalf of  

Janus Henderson Capital Funds plc 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The Swiss Representative is FIRST INDEPENDENT FUND SERVICES LTD., Klausstrasse 33, 8008 

Zurich. The Paying Agent in Switzerland is Banque Cantonale de Genève, 17, quai de l’Ile, 1204 

Geneva, Switzerland. The Extract Prospectus, the Swiss key investor information documents, the 

Company’s Articles as well as the annual and semi-annual reports may be obtained free of charge from 

the Swiss Representative. The Janus Henderson Absolute Return Income Fund, Janus Henderson 

Absolute Return Income Fund (EUR) and Janus Henderson Absolute Return Income Opportunities 

Fund are sub-funds of the Janus Henderson Capital Funds plc (the “Company”). The Company is a 

UCITS established as an umbrella investment company with segregated liability between funds with 

variable capital incorporated in Ireland and regulated by the Central Bank. 
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Dieses Dokument ist wichtig und erfordert Ihre sofortige Aufmerksamkeit. Wenn Sie über die 

von Ihnen zu ergreifenden Massnahmen im Zweifel sind, sollten Sie sich an Ihren Anlageberater 

oder einen anderen fachkundigen Berater wenden. 

 

Falls Sie Teile Ihres Anteilsbestands am Janus Henderson Absolute Return Income Fund, Janus 

Henderson Absolute Return Income Opportunities Fund oder Janus Henderson Absolute Return 

Income Fund (EUR), Teilfonds der Janus Henderson Capital Funds plc (die “Gesellschaft”) 

verkauft oder übertragen haben, leiten Sie dieses Dokument bitte sofort an den Käufer oder 

Übertragungsempfänger bzw. an den Wertpapiermakler, die Bank oder die sonstige Stelle weiter, 

über die der Verkauf oder die Übertragung erfolgte, damit das Dokument baldmöglichst an den 

Käufer oder Übertragungsempfänger übermittelt werden kann. 

 

Sofern hierin nicht anderweitig definiert, haben alle sonstigen in diesem Dokument verwendeten 

Begriffe die Bedeutung, die ihnen im Prospekt der Gesellschaft vom 2. September 2019 (der 

“Prospekt”) zugewiesen wurde. Eine Kopie des Prospekts ist auf Anfrage während der üblichen 

Geschäftszeiten bei der Verwaltungsstelle erhältlich. 

 

Dieses Schreiben wurde in Übereinstimmung mit der gegenwärtigen Politik der irischen 

Zentralbank (die “Zentralbank”) nicht von der Zentralbank überprüft. 

 

22. Oktober 2019 

 

Betreff: Mitteilung über die Ernennung zusätzlicher Unteranlageberater  

 

Sehr geehrte Anteilinhaberin, sehr geehrter Anteilinhaber,  

  

 

Janus Henderson Absolute Return Income Fund, Janus Henderson Absolute Return Income 

Opportunities Fund und Janus Henderson Absolute Return Income Fund (EUR) (die „Fonds“) werden 

derzeit von Janus Capital International Limited als Anlageberater der Gesellschaft und ihrer Fonds 

verwaltet. Dieser hat seinerseits die Aufgaben der Anlageverwaltung an Janus Capital Management 

LLC als Unteranlageberater der Fonds übertragen. Mit Wirkung zum 5. November 2019 (das „Datum 

des Inkrafttretens“) werden Kapstream Capital pty Limited und Henderson Global Investors Limited 

als zusätzliche Unteranlageberater der Fonds bestellt und mit der Anlage und Verwaltung aller oder 

eines Teils der Vermögenswerte jedes Fonds beauftragt. 

 

Die Ernennung von Kapstream Capital pty Limited („Kapstream“) und Henderson Global Investors 

Limited („HGIL“) als zusätzliche Unteranlageberater ermöglicht die Verwaltung der Fonds durch ein 

globales Anlageverwaltungsteam und nutzt die globalen Anlageverwaltungsfähigkeiten der beiden 

Unternehmen. 

 

Kapstream ist eine in Australien ansässige Tochtergesellschaft der Janus Henderson Group plc, die im 

Bereich der Anlageverwaltung tätig ist. Kapstream wurde von der Australian Securities and Investments 

Commission zugelassen und wird von dieser reguliert. Das Unternehmen ist seit 2006 im 

Finanzdienstleistungsgeschäft aktiv.  

 



HGIL ist eine im Vereinigten Königreich ansässige Tochtergesellschaft der Janus Henderson Group 

plc, die im Bereich der Anlageverwaltung tätig ist. HGIL wurde von der britischen Financial Conduct 

Authority zugelassen und wird von dieser reguliert. Das Unternehmen ist seit 1934 im 

Finanzdienstleistungsgeschäft aktiv. 

 

Mit diesen Ernennungen sollen die weltweiten Portfoliomanagement-Fähigkeiten der Janus Henderson 

Group plc optimal genutzt werden. 

Die Fonds werden weiterhin gemäss ihres bestehenden Anlageziels und ihrer bestehenden 

Anlagepolitik verwaltet. Das Anlageziel und die Anlagepolitik sowie das Risikoprofil der einzelnen 

Fonds bleiben unverändert.  

 

Die Höhe der Gebühren bzw. Kosten für die Verwaltung der Gesellschaft und der Fonds ändert sich 

durch die oben genannte Änderung nicht. Die mit den Ernennungen verbundenen Kosten und Auslagen 

(z. B. Anwaltskosten) werden von Janus Capital International Limited getragen.  
 

Anteilsinhaber, die infolge der Umsetzung der vorgeschlagenen Änderungen nicht mehr in den Fonds 

investiert bleiben möchten, können ihre Anteile an jedem Geschäftstag vor dem Datum des 

Inkrafttretens unter Befolgung der üblichen, im Verkaufsprospekt beschriebenen Rücknahmeverfahren 

und -bedingungen zurückgeben. In diesem Zeitraum unterliegen die zurückgebenden Anteilsinhaber 

keiner bedingt aufgeschobenen Verkaufsgebühr, falls anwendbar, vorausgesetzt, sie reichen ihren 

Rücknahmeantrag gemäss den üblichen, im Prospekt beschriebenen Rücknahmeverfahren ein. 

 

Sollten Sie Fragen haben, wenden Sie sich bitte an Ihre Verkaufsstelle oder Ihren üblichen 

Ansprechpartner bei Janus Henderson.  

 

Mit freundlichen Grüssen  

 

 

 
Verwaltungsratsmitglied  

Für und im Namen von  

Janus Henderson Capital Funds plc 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Die Schweizer Vertreterin ist FIRST INDEPENDENT FUND SERVICES AG., Klausstrasse 33, 8008 

Zürich. Die Zahlstelle in der Schweiz ist Banque Cantonale de Genève, 17, Quai de l'Ile, 1204 Genf, 

Schweiz. Der Prospektauszug, die Schweizer Dokumente mit den wesentlichen Anlegerinformationen, 

die Satzung sowie die Jahres- und Halbjahresberichte der Gesellschaft sind gebührenfrei bei der 

Schweizer Vertreterin erhältlich. Janus Henderson Absolute Return Income Fund, Janus Henderson 

Absolute Return Income Fund (EUR) und der Janus Henderson Absolute Return Income Opportunities 

Fund sind Teilfinds der Janus Henderson Capital Funds plc (die “Gesellschaft”). Die Gesellschaft ist 

ein OGAW, der als Umbrella-Investmentgesellschaft mit variablem Kapital und gesonderter Haftung 

zwischen den Fonds in Irland gegründet wurde und der Aufsicht der Zentralbank untersteht. 

  


